
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad Putten, gehouden op 17 oktober 2016 

Aanwezig: allen, namens de gemeente Alex Hagenbeek 

1. Opening en welkom: 

Chris van Tilborg opent de vergadering en heet ons allen welkom, in het bijzonder Alex 

Hagenbeek. 

 

2. Vaststelling agenda: we stellen de agenda onveranderd vast. 

3. Overleg met gemeente: 

- Planning adviezen: Chris van Tilborg verwijst naar het gewijzigde overzicht. 

- De kwartaalrapportage kunnen we in december verwachten. 

- We zijn geïnformeerd over de dossierwisseling op het gemeentehuis. 

- Marktbewerkingsplan: is op 11 oktober in de commissie samenleving besproken. Ons 

ongevraagde advies is niet gemeld en er is ook niet naar gevraagd. In de commissie 

Samenleving heerste een spraakverwarring over aantallen. Komende maand zal alles 

helder zijn. De volgende vergadering een uitgebreide afvaardiging namens de gemeente 

aanwezig zijn. Alex Hagenbeek meldt wel dat andere gemeenten enthousiast zijn over 

het marktbewerkingsplan en gedeelten zullen overnemen. 

- WSW: deze stukken zijn ter informatie. De strekking is vooral juridisch. De WSW- subsidie 

wordt afgebouwd. Om opdroging van de bron tegen te gaan, zullen bedrijven moeten 

samengaan, in dit geval de Inclusief Groep en Proson. Chris van Tilborg informeert naar 

cliëntenparticipatie. Alex Hagenbeek meldt dat de SW- raad zich heeft teruggetrokken. 

Chris en Sybrecht zullen contact opnemen met de SW-raad en proberen de 

cliëntenparticipatie te herstellen. 

 

4. Bespreekpunten participatieraad: 

Burgerplatform van 10 oktober jl.: 

We zijn tevreden over de organisatie (pluim voor Wilmy van de Beek), de opkomst, de 

spreker en de respons. De spreker benadrukte wel erg de eigen regie; wij merken op dat zo’n 

opstelling niet bij elke cliënt past: de onafhankelijke cliëntondersteuner moet dan een 

voorname rol spelen. Volgens John Loukes hebben we niet conform het huishoudelijk 

reglement geacteerd. Chris van Tilborg gaat dat uitzoeken. 

We hebben nu een draaiboek; dat kan ons de volgende keer uitstekend van dienst zijn. We 

moeten er wel voor zorgen dat we de taken verdelen. De voorzitter heeft de avond prima 

ingeleid: niet te lang, begrijpbare taal. 



Wat doen we met de signalen? Naast een enkel positief bericht over huishoudelijke hulp zijn 

we vooral getroffen door de zorgelijke berichten: slechte communicatie, weinig empathie, 

lange wachttijden, uitblijven van hulp, nog steeds hoge drempels. 

We besluiten een ongevraagd advies op te stellen. Jaap Plomp maakt een voorstel, dat we op 

de volgende vergadering bespreken en vaststellen. 

 

20 maart is het volgende burgerplatform. 

Onderwerp: de inclusieve maatschappij. 

We zoeken een boeiende spreker, zorgen vooraf voor inleidende artikelen in de pers en we 

doen het in De Brasserie in De Schauw. 

 

5. Korte punten: 

Vooroverleg DB – gemeente:  

- De enquêtes lopen, in december rapportage. 

- We hebben de komende vacature gemeld. 

- De raad laat zich door de SWP informeren; ook wij krijgen een uitnodiging. 

- In de novembervergadering komen Margriet van Vooren (subsidiebeleid) en Amélie van 

Norden (voortgang mobiliteit). 

- De gemeente heeft binnenkort een offertebespreking over privacy. 

- Simone van Ee heeft gemeld dat de gemeente  de plattegrond van de 

scootmobieloefenbaan voor het eind van het jaar aanbrengt. 

 

Adviezen: 

Jantine Dekker zal haar ontwerpadvies inzake privacy naar Jaap Plomp mailen. Hij stelt het 

advies op en stuurt het ter goedkeuring naar de raadsleden, waarna verzending naar de 

gemeente volgt. 

Mantelzorgcompliment: staande de vergadering verzamelen we onze kritiekpunten. Jaap 

Plomp stelt het advies op, dat de gebruikelijke weg zal volgen. 

Werkgroepen: 

Raadsbrief mobiliteit (regionaal karakter). Ons is hierover geen advies gevraagd. Het 

leerlingenvervoer komt in 2017 aan bod. 

Voorbereiding evaluatie functioneren participatieraad: 

Chris van Tilborg heeft evaluatiepunten opgesteld. Hij mailt ze aan de leden opdat wij 

voorbereid de volgende vergadering ingaan. 

6. PR en Communicatie: 

Jaap Plomp zal de tekst van de advertentie aanpassen en naar iedereen mailen. De 

advertentie verschijnt twee weken achter elkaar in De Puttenaer en Puttens Weekblad. In de 

vacaturecommissie nemen de volgende leden zitting: Rian van Pagee, Jantine Dekker en 

Chris van Tilborg (reserve Ad Blok en Jaap Plomp). 



Op de volgende vergadering gaan we het communicatieplan meer vormgeven. Ideeën: de 

folder van Oldebroek, spreekuur voorafgaand aan onze vergaderingen. 

 

7. Verslag en afsprakenlijst: 

Het verslag keuren we onveranderd goed. 

Activiteiten: 

Jantine Dekker meldt een prettig radio-optreden (samen met Alie Kortrijk). 

Chris van Tilborg en Ad Blok hebben het dorpsgesprek, georganiseerd door Wij- Putten, 

bijgewoond; een confronterend gesprek. Het verslag hierover gaat naar de knipselmap. 

Chris van Tilborg en Jaap Plomp hebben een bijeenkomst omtrent woongemak bijgewoond; 

op 9 en 10 november is hierover een symposium. 

Sybrecht van der Veen heeft het tafelgesprek in De Schauw gevoerd: zeer informatief. 

Sybrecht van der Veen  en Jaap  Plomp zijn naar de brainstormsessie van algemene 

voorzieningen geweest: nuttig en informatief. 

Planning: 

25 oktober: Samen voor veiligheid  Wilmy van der Beek, Sybrecht van der Veen. 

27 oktober: stichting Present: niet pluiskaart in Stroud, aanvang 16.00 uur 

      Wilmy van der Beek, Jantine Dekker 

1 november: MEE-Veluwe, klankbordbijeenkomst, VIP-dag Gelderland: 

9 november: centrumplan (gemeentehuis) Alie Kortrijk, Jaap Plomp 

14 november: VIP-zorgbelang   Chris van Tilborg, Sybrecht van der Veen 

15 november: commissie samenleving 

24 november: symposium basismobiliteit John Loukes 

6 december: bijpraatsessie participatiewet Sybrecht van der  Veen, Chris van Tilborg 

13 december: commissie samenleving 

16 december: afscheid Alie   allen (Sybrecht regelt) 

 

8. Rondvraag: 

John Loukes brengt een casus in. Na een korte bespreking verwijzen we hem naar Stimenz. 

Alie Kortrijk vraagt naar het vervolg  op ons ongevraagde advies inzake bibliotheek. Dat ligt 

nu bij wethouder Koekoek (DB – gemeenteoverleg). 

 

9. Sluiting: 

Om 22.10 uur sluit Chris van Tilborg de vergadering. 


